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Szpitale nie złożyły wniosków do NFZ o dodatki 
covidowe. Lekarze zapowiadają pozwy 

Rynek Zdrowia: Okręgowa Izba Lekarska w Warszawie poinformowała, że aż 10 szpitali w woj.
mazowieckim nie złożyło w odpowiednim terminie wniosków do Narodowego Funduszu Zdrowia o
uzyskanie pieniędzy na dodatki covidowe. Mowa jest o danych do września 2022 r. - Placówka
powinna złożyć do funduszu korektę informacji o liczbie osób spośród personelu, które kwalifikują
się do otrzymania tzw. dodatku covidowego i o wysokości środków niezbędnych do jego wypłaty.
Kierownictwo podmiotu medycznego ma na to dwa miesiące od ostatniego dnia miesiąca, którego
dotyczy informacja - podkreśla warszawska OIL. https://www.rynekzdrowia.pl/Finanse-i-
zarzadzanie/Szpitale-nie-zlozyly-wnioskow-do-NFZ-o-dodatki-covidowe-Lekarze-zapowiadaja-
pozwy,240489,1.html
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